
Protokół Nr 38/09
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 28 grudnia 2009 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o 11.30
Przewodniczył: Tomasz Grynczel- Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji

Inwentaryzacyjnej.
5. Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych

do sprzedaży w 2010 roku.
6. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja 4 głosami "za" przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół z poprzedniego
posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawIe uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok
przedstawiła Pani Skarbnik informując o wniesionych przez Burmistrza
autopoprawkach.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie całości projektu budżetu wraz z
autopoprawkami.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej poinformował że Pan
Panasiuk nie wyraził zgody na bycie członkiem tej komisji.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Komisja 1 głosem "za" przy 3 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" nie wydała opinii
do projektu uchwały.

Ad.S
Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do
sprzedaży w 2010 roku przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Radny Ł.Moździerski zapytał dlaczego sprzedajemy działkę skoro nie ma tam drogi,
nie ma nawet punktów granicznych.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że jak nastąpi zabudowa tych działek
będzie robiona droga. Wydawanie pieniędzy na drogę w tym momencie nie ma sensu
ze względu na to ze są dopiero budowane domy i jeździ ciężki sprzęt który będzie to
wszystko niszczył.
Radny R.Rybiński zapytał czy są już inwestorzy na ul. Białostocką i jaka jest wartość
tych działek.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że z chwilą kiedy będziemy przystępować do
procedury przetargowej zostanie sporządzony operat szacunkowy.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wykazu nieruchomości.
Komisja jednogłośnie wydała opinii pozytywną.

Ad.6
Wolne wnioski.
Przewodniczący odczytał pismo mieszkańców ul. Kwiatowej odnośnie wykonania
ulicy Kwiatowej .
Komisja po dyskusji z Panem Burmistrzem stwierdziła, że w pierwszej kolejności
należy wykonać ul. Sienną która jest w gorszym stanie technicznym a następnie ulice
przyległe.
Przewodniczący odczytał pisma Pana Radosława Zielińskiego.
Komisja jednak nie podjęła żadnej decyzji w tej sprawie.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.
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Lista obecności
Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Grynczel Tomasz Przewodniczący
1-

2 Paszko Celina Zastępca
Przewodniczące o

3 Rybiński Robert Członek

4 Siergiej Tadeusz Członek

5 Białobłocka Elżbieta Członek

6. Moździerski Łukasz Członek I:f;-(!-

Spoza Komisji udział wzięli:


